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泛暴派法律界代表歪理層出不

窮，終引起同業不滿。近日有一批

律師去信大律師公會，投訴公民黨

主席梁家傑、黨魁楊岳橋及副主席

陳淑莊作為大律師及立法會議員，

分別宣稱「暴力有時是可以解決問

題」、「有案底會令人生變得更加

精彩」，及在「限聚令」實施下仍

與40人聚會等言行，有違大律師的

專業操守，令業界蒙羞，要求大律

師公會公平公正地展開紀律調查。

■香港文匯報記者
黃書蘭、子京

唔幫做騷被唱「偽黃」「黃店」暗插林瑞華

訟黨三頭目涉違大律師操守
梁家傑楊岳橋煽暴陳淑莊犯聚 律師集體投訴促公會徹查

「Lawyers HK 香港律師同行」facebook
前晚起貼出三封由「 一群律師」去信

大律師公會投訴梁家傑、楊岳橋、陳淑莊三
人的信。該些律師指，陳淑莊早前與40人
在酒吧聚會，不過，她連作為立法會議員沒
有被豁免刑事檢控的特權「這麼簡單的一點
常識都缺乏」。

為此，投訴人認為陳淑莊的行為有違大律
師專業操守， 「實在沒有資格做一個立法
會議員或者大律師」， 也令業界蒙羞，因
此促請大律師公會以公平及公正的態度展開
紀律調查。

批梁家傑「高調肯定暴力」
另一投訴，則有關梁家傑去年7月18日在

出席香港大學校長張翔舉行的論壇時，發表
「有時暴力是可以解決問題」的言論。投訴

人批評梁家傑身為資深大律師「毫不含糊地
聲稱暴力有時是可以解決問題」是「高調肯
定暴力」，會令公眾誤解暴力可解決社會問
題，有違大律師的專業操守。

有關楊岳橋的投訴則涉及於2017年8月一
次集會上，楊岳橋公然在演說中講出「有案
底會『令人生變得更加精彩』」的言論。投
訴人批評，楊岳橋「破格出位地」強調刑事
記錄的「好處」，會令年輕人失去對法治的
尊重。

質疑楊岳橋教壞年輕人
投訴人質疑，楊岳橋的言論會影響年輕

人，甚至因而「以實際行動和應」，有關行
為有違大律師的專業操守，同樣促請大律師
公會展開紀律調查。

除了法律界人士對公民黨多人不滿，陳淑
莊與黨友林瑞華等約 40 人在酒吧「開
會」，同樣引起市民強烈不滿。愛國團體
「香江情．中國心」成員昨日到高等法院大
律師公會遞交請願信，要求大律師公會回覆
是否會以公平公正公開的方法對此事件展開
研訊。

指陳淑莊知法犯法「辱法治」

「香江情．中國心」代表指出，陳淑莊在
緩刑期間違反「限聚令」，嚴重損害大律師
專業公正的公眾形象，現要求大律師公會取
消陳淑莊執業資格。團體代表又指，陳淑莊
身為執業大律師，竟然涉嫌有法不依，一再
知法犯法，其言行完全侮辱法治，與大律師
專業操守及捍衛法治精神完全不符。

遞信期間，他們亦高喊「律師無特權 若
違法必追究」等口號。有成員說，為免再進
一步削弱公眾對司法公正的信心，及對大律
師職業的信任，現要求大律師公會回覆是否
會以公平公正公開的方法展開研訊，以釋除
公眾疑慮。

「華記正能量」facebook專頁版主、商人

楊官華亦到場支持該團體請願，指抗疫期間
理應「Stay home」（留在家中），而非
「Stay bar」（留在酒吧），直言不相信陳
淑莊「當晚是在酒吧內開會」的解釋。

他表示，根據傳媒報道，陳淑莊當晚「面
紅狀」似飲過酒，要求酒吧公開有關閉路電
視片段。

香港文匯報訊（記者 余韻）惡毒
「黃師」無孔不入，藉課堂向學生灌
輸仇恨、「港獨」思想的案例時有所
聞。近日網媒《點新聞》收到家長報
料，指救恩學校（小學部）有兩名教
師大模廝樣向學生灌輸偏頗觀念，包
括鼓動學生仿照所謂「連儂牆」貼上
加油字句，又為霸佔中大肆意縱火而
遭警方圍捕的黑衣暴徒祈禱；亦有教
師在網上教學期間，有意無意展示
「時代革命」字樣。該名家長不禁憂
慮，教師言行對學生有深遠影響，希

望教育局及學界正視「黃師」問題，
以免禍延後代。

救恩學校陳女士（化名）指，該校
有中文教師以考試為名，鼓動學生仿
照貼滿縱暴文宣的「連儂牆」設立
「加油牆」，任學生在牆壁、窗戶貼
上所謂「考試祝福」字句，卻絲毫不
提「連儂牆」或會觸犯法例；該教師
又被指曾帶領學生，為去年霸佔中大
堵塞幹道又四處縱火而被警察圍堵的
黑衣暴徒祈禱，企圖將暴行合理化。

陳女士又說，該校近日因疫情而改

上網課，有數學教師教學期間，熒幕
竟顯示「時代革命」字眼的「港獨」
標語，藉機表達政治訴求，意圖向學
生灌輸「港獨」思想。

批縱容助長「歪風邪氣」
陳女士指，小學生年齡尚小，缺乏

明辨是非能力；若遭教師刻意灌輸錯
誤觀念，日後或會誤入歧途。

她批評，縱容助長了此等「歪風邪
氣」，希望教育局及學校能夠正視問
題所在，讓政治絕跡於校園。

「黃師」藉網教「煽獨」家長促教局正視

◀「香江情．中國心」成員
昨日到高等法院大律師公會
遞交請願信，投訴陳淑莊涉
嫌犯「限聚令」，促公會徹
查事件。

香港文匯報記者 攝

▲「華記正能量」facebook
專頁版主、商人楊官華到場
支持該團體請願。

香港文匯報記者 攝

正當全世界都專心抗疫，總
有啲人出嚟以流料放負。所謂
「才子」陶傑日前喺facebook
上載一張圖片，聲稱「德國市
民為中國製造的馬克思銅像戴

上『冠狀病毒』王冠，披上病毒紅旗，以示瘟
神始祖之意」，點知就被網民踢爆呢張係假
圖，連工聯會新界東辦事處總幹事鄧家彪都開
post問大家「陶傑係才子定騙子呢？」鬧佢用
假新聞同假圖散佈比新冠病毒更恐怖嘅仇恨和
謠言。

嗰張俾人動過手腳嘅假相，原相喺2018年
就已經存在，P一P圖又當係另一回事，「才
子」咁易中伏真係令人擔憂。

「唔鍾意中國，返去鑽石公主號」
當事件被網民踢爆係假嘅之後，連工聯會新

界東辦事處總幹事鄧家彪都開post問大家「陶
傑係才子定騙子呢？」質問陶傑究竟中國人得
罪佢乜嘢呢，「你要不停傷害中國和中國人；
你唔鍾意中國，請你返回鑽石公主號！」

連工聯會、民建聯余邵倫都話「騙子，信陶傑一成，
雙目失明，叫佢一路好走，快啲返去英國做走狗啦。」

然而，一啲無知「黃絲」仍然盲撐陶傑，聲稱陶傑早
知係假新聞假圖，只不過想「幽默」一下。「Wong
Sin」唔知幫佢定害佢咁話：「其實我覺得『才子』係
明知假照貼。」「包啟寧」直情覺得真假無所謂，「佢
又唔係記者，呢篇文又咁膠，真定假有咩所謂。」

不過，都有清醒嘅網民批評陶傑身為公眾人物唔應該
播流料。「伍嘉顯」話︰「冇炒就話大新聞，炒車就話
係『幽默』，我就真係覺得好幽默啦！」

「Samuel Hui」揶揄︰「結論，所以大才子永遠立於
不敗之地。」「Yuk Hung 」反問︰「FC（查證）未
阿，為反而反？張圖自己PS？自己扎（紮）隻稻草人
供自己長篇大論× up（噏）?」

「Andy Wong」亦話︰「『曱甴』一見陶傑的做
（造）假Post，立刻自娛似上足電，可見人一黃腦幹便
亡。」 ■香港文匯報記者 郭家好
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香港文匯報訊（記者 郭家好）新一
屆立法會選舉將於9月舉行，香港研
究協會最新的全港民意調查發現，近
八成受訪者贊成指紋識別核實選民身
份，亦有近六成受訪者贊成在未來的
選舉中，推行電子點票方式。

民建聯主席李慧琼昨日在其 face-
book貼文，並引用香港研究協會有關
立法會選舉安排建議的調查。她表
示，民建聯早前舉辦網上發佈會，就
選舉安排提出一系列的建議。其中，
民建聯認為選管會應與時並進，在9
月立法會選舉引入電子派票和點票的
方法，取代過時的人手劃票方式。

香港研究協會在3月27日至4月3日
期間展開全港性隨機抽樣電話訪問，

就立法會選舉安排建議成功訪問1,070
名18歲或以上市民。調查結果顯示，
79%的受訪者表示贊成在票站職員發
出選票時，利用身份證的指紋識別技
術核實選民身份，以確保選舉公平誠
實進行。

58%人贊成推電子點票
此外，有58%受訪者贊成在未來的

選舉中，推行電子點票方式，以減少
人手點票造成的失誤。

另外，除了善用新科技解決派票點
票問題外，調查亦發現有66%受訪者
贊成選管會提出設立特別通道讓年滿
70歲的長者、孕婦或傷殘人士等有需
要人士可優先投票的建議。同時，亦

有50%受訪者認為去年區議會選舉有
出現選舉不公或者舞弊的情況，情況
值得當局關注。

八成人贊成用指紋識別選民
香港文匯報訊（記者 文森）受非洲豬瘟疫情

影響，內地供港活豬數量持續減少，本港豬肉價
格亦持續高企，近日活豬拍賣價升至歷史高位，
超過4,300元一擔，比上月貴超過1,000元。香
港豬肉行總商會理事長許偉堅昨日表示，內地因
應非洲豬瘟發生，收緊出口檢疫尺度，以致內地
大量供港豬場改為內銷，由原本近百間供港豬場
已減至現時的不足10間，令活豬拍賣價似是
「火箭」一樣上升，並會持續高企。

許偉堅昨日在電台節目上表示，內地活豬生
產及供應受非洲豬瘟疫情影響，市場已經連續缺
貨差不多一年，現時內地供港活豬平均每日不足
1,300隻，業界擔心市場長期缺貨，活豬拍賣價
會一直向上升，如果未能解決貨源問題，受影響
的除了是業界外，市民亦要捱貴豬肉。

對於有意見認為本港可從外地入口活豬，許

偉堅認為，無論是由東南亞、韓國等地輸入活
豬，運輸時間都會大大延長，地理環境難以與內
地活豬競爭，促請內地和特區政府重新審視檢疫
要求，吸引內地豬場將貨源供港，只要來貨穩
定，豬價自然會回落。

據了解，有本港豬肉進口商計劃引入價格低
一半的韓國活豬，打算與釜山至少4個豬場合
作，每日可供應500隻至1,000隻活豬，格價約
超過2,000元一擔，連同四五天船程等運費，零
售價不會太高，惟特區政府仍未解決活豬來港後
的檢疫安排，使計劃遲遲未能落實。

漁護署接受媒體查詢時表示，正與韓國有關
方面及本地業界進一步跟進，相關的評估工作仍
在進行中，暫未有落實時間表。而署方今年1月
曾派員到新加坡及馬來西亞考察，了解他們出口
活豬的監管。

業界：活豬檢疫收緊致供港量劇減

◀有網民製圖歸納「泛民」就係咩時候
都唔鬧得。 網上圖片

點解「黃絲」成日
話 「 不 分 化 、 不 割
席、不篤灰」？因為
佢哋個圈真係有好多
問題㗎，睇吓幾時爆

啫。噚日，黃店「水門泰式雞飯專門
店」（水門雞）終於爆嘞，話自己有
次唔肯配合「泛民」影相派卡片嘅做
show 活動，第二日就俾人唱係「偽
黃」、「私吞手足嘅錢」，但事實上
「水門雞」根本冇籌錢冇義賣，所以
佢就開post話「我開始還拖架（㗎）
喇」。再加埋「選舉近了」嘅標籤。
唔少人都估緊係邊啲人咁惡，由於
「雞飯」話自己係投飲食界，唔少人
就即刻諗到近排同公民黨立法會議員
陳淑莊「酒吧開會」嘅林瑞華啦！

「水門雞」噚日喺自己facebook專
頁開post，話「有壇嘢我谷左（咗）
好×耐」，就係有次有「黃圈老闆」
出錢出力搞活動，「『泛民』落嚟想
影相做show派卡片。我覺得好×有問
題，黃圈活動你落黎（嚟）做乜×？
最後我廚房都唔×出，拒絕交流。即
日夜晚有人發我爛渣，然後第二日開
始唱×我『偽黃』，私吞『手足』既
（嘅）錢。」

不過，「水門雞」話早料有此一
着︰「知唔知點解我一直都唔籌錢唔

義賣唔埋堆？就係唔比（畀）你地
（哋）有把柄呀！」佢仲加埋「個×
頭嗌自己做良心老闆」、「選舉近
了」、「我開始還拖（㗎）喇」、
「仲搵人伏我？」等標籤。

「雞飯」話自己投飲食界
見到「良心老闆」4隻字，唔少人已

經神經反射喺人稱「人血龍門」嘅
「龍門冰室」，但「水門雞」都加返
句「不過唔係龍門」，兼提水話自己
係投飲食界嘅，唔少人都係估公民黨
個林瑞華做show。

至於個「良心老闆」，就有網民提示
可以試下查吓「元朗良心老闆」就知，
我哋查完之後，第一個搵到嘅就係《蘋
果日報》大力賣廣告嘅某冰室嘞。

有見家醜外揚，唔少盲目「黃絲」
都繼續留言話「不分化、不割席」，
「Danny Cheng」就留言幫口「良心老
闆」話︰「唉呀，大家都係黃，唔好
互鬥啦！」佢仲話大家都係同行，唔
使做敵人。「水門雞」激動回應︰
「你講乜×呀？我唔妥協唔埋堆就要
比（俾）人×老×，比（俾）人兇？
我間鋪（舖）有返咁上下我唔×驚既

（嘅）。但他日佢係咪可以對其他小
店重施故技（伎）？唔支持佢地
（哋）就係『偽黃』？……唔好癲
啦，同行？你有冇見過同行既（嘅）
會生安白做（造）？會作故仔抹黑？
會搵黑社會兇人？」

「Max Chan」亦反問︰「吓話下就
叫互鬥？D（啲）政棍實事唔做，淨係
做show仲攪（搞）人哋，咁都唔可以
俾人話……攞住個黃色光環就（唔）
話得呀？」咁公道啲講，「黃絲」獨
裁又唔係第一日嘅事，大家仲未慣
咩？ ■香港文匯報記者 甘瑜

▲「水門雞」開post爆話唔配合「泛
民」做show有手尾。 網上截圖

■香港研究協會最新調查發現，近八
成受訪者贊成指紋識別核實選民身
份。 李慧琼fb截圖

■有小學家
長向《點新
聞》投訴，
學校老師於
網上教學期
間，熒幕竟
顯示「時代
革命」字眼
的圖像，藉
機 向 學 生
「洗腦」。

■陶傑日前
上 載 聲 稱
「德國市民
為中國製造
的馬克思銅
像戴上『冠
狀病毒』王
冠」圖片，
被網民踢爆
係假圖。

fb截圖


